
Protokół Nr 59/2023

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 7 sierpnia 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni go"cie:

1.

2.
Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorz4dowej - Zbigniew Tymecki.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

2. Stan przygotowań do roku szkolnego 2023/24 oraz omówienie strategii rozwoju oświaty
w gminie;
Analiza egzaminu klas ósmych szkoły podstawowej;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia wysokości opłat za korzystanie z
wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie;

5. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa% dot. ustalenia regulaminu
określającego składniki wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie;

6. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zasad udzielania obniżek dla dyrektorów,
wicedyrektorów oraz dla nauczycieli pełniących obowiązki kierownicze w ich
zastępstwie, w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sępólno
Krajeńskie;

7. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa% dot. utworzenia Zakładu
Obsługi Oświaty Samorządowej w Sępólnie Krajeńskim i nadania mu statutu;

8. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia stawki za 1 kilometr przebiegu
pojazdu;

9. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
10. Wolne wnioski i zakończenie.

3.

4.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji informację w
zakresie stanu przygotowań do roku szkolnego 2023/24 (informacja stanowi załącznik do
niniejszego protokołu). Poinformował, że stan prac w placówkach oświatowych jest
zaawansowany, również w Przedszkolu Nr 3. W związku z tym nie widzi zagrożeń związanych
z otwarciem tej placówki. Duźe prace remontowe są wykonywane w Szkole Nr l i Nr 3 m.in.
wymiana ogrodzenia. W Szkole w Lutowie również trwają prace remontowe, a także
malowanie, warto podkreślić że prace wykonują pracownicy razem z Dyrektorem. W
Wiśniewie prace już się zakończyły. W Zalesiu trwa właśnie gruntowny remont łazienek.
Zakupiony został również budynek gospodarczy. W przypadku Zboża i Przedszkola Nr 1 prace
remontowe są zakończone. W Przedszkolu Nr 2 zakres prac remontowych był mniejszy.
Rozpoczęcie roku szkolnego planowane jest na 4 września. Pani Szlezer zapytała, czy w
Przedszkolu Nr 3 będzie zatrudniony pedagog, chodzi o nowo utworzone oddziały. Dyrektor
ZOOS odpowiedział, że będzie to 1 etat n 4 nowe oddziały. Pani Bukolt zapytała, czy jest już
zatrudniony psycholog. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że nie wie, czy psycholog został
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zatrudniony, nabór odbywał się około 2 tygodni temu, ale w nim nie uczestniczył. Została
natomiast zatrudniona zastępczyni dyrektora ds. pedagogicznych.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji informację w
zakresie wyników egzaminów klas ósmych szkół podstawowych (inforrnacja stanowi za%cznik
do niniejszego protokołu). Zaznaczył, że tegoroczne wyniki klasyfikują się na średnim
poziomie. Na wyróżnienie zasługuje szkoła w Zbożu. Słabe wyniki uzyskała natomiast szkoła
w Wałdowie i szkoła w Zalesiu. Szkoła w Wałdowie jest w trakcie programu naprawczego od
trzech lat, ale wyniki się nie poprawiły. Także program naprawczy jest realizowany w Zalesiu.
Być może problem jest związany w słabym zaangażowaniu dzieci oraz ich rodziców.
Podkreślił, że najsłabiej we wszystkich szkołach wypadły wyniki z matematyki.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych
prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie. Zaznaczył, że uchwa%: podejmuje się w
związku z waloryzacją opłat określoną przez Ministra Edukacji Narodowej. Minister określił
maksymalną wysokość opłaty za 1 godzinę zajęć w wysokości l ,30zł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Dyrektor Zakładu obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie ustalenia regulaminu określającego składniki
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Sępólno Krajeńskie Nadmienił, że uchwałę podejmuje się w związku z zatrudnieniem
wicedyrektora w Gminnym Przedszkolu Nr 3.

Ad.6. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie zasad udzielania obniżek dla dyrektorów, wicedyrektorów oraz dla
nauczycieli pełniących obowiązki kierownicze w ich zastępstwie, w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że uchwałę podej muje się również
w związku z zatrudnieniem wicedyrektora w Gminnym Przedszkolu Nr 3.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej zmienia?jącej uchwałę w sprawie utworzenia Zakładu Obsługi Oświaty
Samorządowej w Sępólnie Krajeńskim i nadania mu statutu. Nadmienił, że zmiana wynika
również z utworzenia Gminnego Przedszkola Nr 3.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.8. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. Nadmienił, że
podjęcie tej uchwały związane jest z interwencją prokuratora Prokuratury Rejonowej w
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Tucholi. Prokurator zarzucił, że Rada Miejska nie określając w zmienianej uchwale stawek za
1 km. przebiegu dla motocykla i motoroweru nie wypełniła w pełni delegacj i ustawowej. Dodał,
że dotyczy to dowozu dzieci niepełnosprawnych. Zaznaczył, że w zmienianej uchwale pominął
te stawki, bo jego zdaniem taki rodzaj dowozu jest niekomfortowy lub wre;cz niebezpieczny.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.9. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad. 10. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Miczko - Gierakowska zapytała czy Dyrektor ZOOS posiada wiedzę odnośnie budowy
wyjazdu z parkingu przy Przedszkolu Nr 1. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że obecnie nic nie
wie w tej sprawie, chociaż ta SpraWa była już pOruSZana trzy lata temu. Pani Miczko -
Gierakowska powiedziała, że sprawę poruszali rodzice dzieci na samorządzie mieszkańców, a
Dyrektor Zarz4du Drogowego wyraził na to zgodę, a Kierownik Referatu Gospodarki
Komunalnej powiedział jej, że w tej sprawie musi być przeprowadzony drogi audyt. Zwróciła
się do Dyrektora ZOOS, aby w tej sprawie pozyskał informacje od dyrektora przedszkola.
Dyrektor ZOOS potwierdził, że wyjazd z parkingu jest obecnie bardzo trudny i niebezpieczny.
Pani Miczko - Gierakowska wskazała także, że zieleń przy parkingu jest bardzo zaniedbana,
jej zdaniem ten teren można wykorzystać na powiększenie parkingu i wykonanie bezpiecznego
wyjazdu;

- Pani Miczko - Gierakowska powiedziała, że skwer na Nowym Rynku jest zaniedbany, przy
ulicy Sienkiewicza rosną chwasty, także jest zaniedbana zieleń przy ulicy Wojska Polskiego,
nie widać posadzonych tam roślin ozdobnych;

- Pan %kol powiedział, że ukazała się ustawa w sprawie przyznania laptopów dla uczniów klas
czwartych i 2,5tys.zł. dla nauczycieli. Sejm uchwalił, a senat zatwierdził, aby 2,5tys.zł. dostali
nauczyciele przedszkoli, sejm ponownie to odrzucił. Te laptopy miały być od 1 września,
okazało się, że %dzie to 31 grudnia. Pieniądze na te laptopy mają być z KPO, a tych środków
nie ma, jak sytuacja ta wygląda w gminie. Dyrektor ZOOS powiedział, że kto dostanie laptopy
zostanie określone przez ministra w drodze rozporządzenia. Nadmienił, że obecnie
posiadanych jest 160 nowych laptopów w doskonałym stanie, chciałby aby były wykorzystane
przez nauczycieli i uczniów;

- Pani Turek zapytała, czy zakończyła się sprawa o mobbing w Szkole Podstawowej Nr 1.
Dyrektor ZOOS odpowiedział, że nie posiada wiedzy na ten temat, gmina otrzymała tylko
pismo z Policji o przekazanie posiadanej dokumentacji w tej sprawie;

- Pani Miczko - Gierakowska przypomniała wiosek Komisji w sprawie budowy parkingu przy
ulicy Wojska Polskiego na działce gminnej nr 540.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer

protokołÓwał:
Tomasz Dix ,,/źĄś'2/'
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